

Täfteškärets samfällighetesförening

Styrelsemöte

2018-09-19

Närvarande: Joachim Jillehed, ordf.
~~Kjell Grenholm, kassör~~
~~Anton Jonsson, sekreterare~~
~~Bengt Persson, ledamot~~
~~Birger Nilsson, ledamot~~
Anders Johansson, suppl.
~~Nicklas Kvarnholm, suppl.~~

Övriga närvarande: Tomas Persson, Vägfogde

1. Mötets öppnande

Joachim hälsade välkommen och öppnade styrelsemötet på Sigma, Umeå

2. Val av sekreterare

Joachim valdes till sekreterare, Tomas valdes till justerare

3. Övriga frågor?

Framtagande av instruktion till Belysningsgruppen

1. Gällande praxis för avstånd mellan belysningsstolpar, vad gäller som praxis eller enl förordningar?
2. Utifrån p1
 - a. Ta in offerter 3st offerter på 2st olika investeringsprojekt
 - i. Projekt I: Förtätning av belysningspunkter
 - ii. Projekt II: Investering med nya reflektorer, om belysningsvinkel är mer gynnsam för att på så sätt öka belysningsbar markyta. Till detta, för att uppfylla p1, ev komplettera med fler belysningspunkter.
3. För varje projekt (I och II), ta fram finansiering som bygger på
 - a. Direktbetalning genom en höjning av medlemsavgifter
 - b. Lån via bank som sedan distribueras via medlemsavgifter
 - c. OBS! Finansiering av projekt I och II får ej finansieras via UH-fonden
4. Resultatet av investeringarna måste redovisas för styrelsen, senast 2 månader innan årsmötet. Ansvar för att kalla styrelsen bär Belysningsgruppen.

4. Vem gör vad och tills när?

Tomas: Meddelar Bent och Kalle

5. Kommande mötesdatum

TBD

6. Mötets avslutande

Vid protokollet



Joachim Jillehed

Justerare

Tomas Persson

Vad	Vem	Tidsplan	Status
Förkallelse till årsmöte på hemsida/tavlan/mail. Påtala uppslutningen!	JJ	2018-01-28	Klart
Meddela när inkomna motioner skall vara ordförande tillhanda	JJ	2018-02-09	Klart
Utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd till ordf.	KG	2018-02-11	Klart
Revisorberättelse till ordf.	KG	2018-02-11	
Verksamhetsberättelse till ordf.	KG	2018-02-11	
Valberedningen förslag på styrelsesammansättning till ordf.	TP	2018-02-11	
Joachim pratar med Nicklas om att processsäkra viktiga funktioner	JJ	2018-01-28	
Grusofferter, hela Skäretvägen	TP	2018-02-11	
Tomas kontaktar Umeå Energi för att driva belysningsfrågan	TP	2017-10-30	Klart
<i>Bjud in markägarna till dialog ang nya avstyckningarna (vid nyetablering)</i>	JJ	2018	
<i>Driva frågan om ersättningskrav på nya tomter (vid nyetablering)</i>	JJ	2018	
Gå ut med info om att motioner skall komma in till ordf.	JJ	2016-01-24	Klart
Förkallelse till årsmöte på hemsida/tavlan/mail. Påtala uppslutningen!	JJ	2016-01-24	Klart
Inkomna motioner till ordf.	JJ	2016-02-13	Klart
Utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd till ordf.	AJ	2016-02-13	Klart
Revisorberättelse till ordf.	KG	2016-02-13	Klart
Verksamhetsberättelse till ordf.	KG	2016-02-13	Klart
Valberedningen förslag på styrelsesammansättning till ordf.	TP	2016-02-13	Klart
Tomas kontaktar UmeVA för att kolla framtida VA-dragning	TP	2016-04-01	Pågående
Tomas ordnar så några gruslaster kommer till Elstolpen inför vårförfallet	TP	2016-04-01	Klart
Nedsatt bärighet, 4ton. Tomas ordnar inför vårförfallet.	TP	2016-04-01	Klart